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Rada Miejska w Piasecznie 
Radni - Sesja 

Protokół nr 50/2022 

L Sesja w dniu 23 marca 2022  
Obrady rozpoczęto 23 marca 2022 o godz. 09: 30, a zakończono o godz. 14: 47 tego 
samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 22 członków. 

Obecni: 

1. Agnieszka Czajkowska 
2. Izabella Górzyńska  
3. Piotr Jakubowski 
4. Łukasz Kamiński 
5. Dorota Kłos 
6. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
7. Hanna Krzyżewska 
8. Artur Maicki 
9. Adam Marciniak 
10. Michał Mierzwa 
11. Renata Mirosław 
12. Joanna Morawska 
13. Piotr Obłoza 
14. Wojciech Ołdakowski - nieobecny 
15. Paweł Poncyljusz 
16. Michał Rosa           
17. Piotr Sędziak 
18. Maja Szwedzińska-Sikorska 
19. Ewa Urbańska 
20. Beata Walczak 
21. Magdalena Woźniak 
22. Ewelina Wójcik 
23. Katarzyna Wypych 

1. Otwarcie sesji. 
 
Przewodniczący Piotr Obłoza otworzył L sesję - online. Odczytał listę obecności. Radni 
potwierdzili swoją obecność online w systemie Microsoft Teams oraz poprzez potwierdzenie 
obecności w systemie e-Sesja. Przewodniczący stwierdził kworum. Przystąpiono do 
ustalenia porządku obrad. 

 
Burmistrz Daniel Putkiewicz zgłosił prośbę o wprowadzenie do porządku nw. projektów:  
 
1) Uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie zarządzenia poboru podatków w drodze 
inkasa, określenia inkasentów oraz ustalenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

2) Uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie zmiany uchwały nr 885/XLVI/2021 Rady 
Miejskiej w Piasecznie z dnia 24 listopada 2021r. zmienionej Uchwałą Nr 979/XLIX/2022 
Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 23 lutego 2022 r. 
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Głosowanie proponowanych zmian w porządku obrad: 
 
1) Uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie zarządzenia poboru podatków w drodze 
inkasa, określenia inkasentów oraz ustalenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad o projekt w sprawie zarządzenia 
poboru podatków w drodze inkasa, określenia inkasentów oraz ustalenia wysokości 
wynagrodzenia za inkaso. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Agnieszka Czajkowska 
NIEOBECNI (1) Wojciech Ołdakowski 
wprowadzono w pkt. 6.22 
 
2) Uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie zmiany uchwały nr 885/XLVI/2021 Rady 
Miejskiej w Piasecznie z dnia 24 listopada 2021r. zmienionej Uchwałą Nr 979/XLIX/2022 
Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 23 lutego 2022 r. 
Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad o projekt w sprawie zmiany uchwały 
nr 885/XLVI/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 24 listopada 2021r. zmienionej 
Uchwałą Nr 979/XLIX/2022 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 23 lutego 2022 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, 
Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Wojciech Ołdakowski 
wprowadzono w pkt. 6.3 
 
2. Przyjęcie protokołu z XLIXI/2022 sesji Rady Miejskiej w Piasecznie. 
Nie wniesiono uwag do projektu protokołu. 
Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z XLIX/2022 sesji Rady Miejskiej w Piasecznie. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, 
Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Michał Rosa 
NIEOBECNI (1) Wojciech Ołdakowski 
Protokół przyjęto bez uwag 
 
3. Sprawozdanie Burmistrza z działań podejmowanych w okresie między sesjami. 
 
Daniel Putkiewicz, Burmistrz przedstawił sprawozdanie za okres od 23.02.2022 r. - 
23.03.2022 r. 

 W czwartek 24 lutego nastąpił atak Rosji na Ukrainę. 
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Gmina Piaseczno od początku realizuje zadania zlecone przez Rząd w związku z 
sytuacją na Ukrainie. Podejmuje również własne działania ukierunkowane na 

niesienie pomocy obywatelom Ukrainy. 
Od piątku 25 lutego w Biurze Poselskim przy ul. Warszawskiej 1 mieszkańcy 
przekazywali dary dla uchodźców, następnie zbiórka została przeniesiona do szkoły 
przy al. Kalin 30, gdzie nadal zbierana jest żywność. Wysyłamy dary dla 
mieszkańców obwodu chmielnickiego na Ukrainie. Na terenie Stadionu Miejskiego 
mamy przygotowanych 50 miejsc do zakwaterowania uchodźców.  
Od poniedziałku 28 lutego w Centrum Przedsiębiorczości w Piasecznie przy ul. 
Warszawskiej 1 został uruchomiony punkt informacyjny. Pracownicy MGOPS oraz 
wolontariusze udzielą uchodźcom wszystkich niezbędnych informacji oraz pomocy, 
również w języku ukraińskim. 
Od środy 16 marca rozpoczęliśmy nadawanie numerów PESEL obywatelom Ukrainy, 
którzy zamieszkali na terenie naszej gminy po 24 lutego 2022 r.  
Od piątku 19 kwietna w MGOPS trwa przyjmowanie wniosków o przyznanie 
jednorazowego świadczenia pieniężnego dla obywateli UA. 
Od 17 marca 2022 r. osoby, które zapewniły zakwaterowanie i wyżywienie 
obywatelom Ukrainy uciekającym ze swojego państwa przed wojną, mogą składać 
już wnioski o wypłatę świadczenia pieniężnego. 
Ważne działania dotyczą również dzieci i młodzieży, w naszych szkołach i 
przedszkolach uczy się obecnie 528 młodych Ukraińców 
Burmistrz podziękował mieszkańcom, wolontariuszom współpracującym z 
pracownikami, MGOPS, którzy przyjmują, segregują, transportują dary w różne 
miejsca, przywożą uchodźców z granicy, udzielają gościny oraz niemal całodobowo 
koordynują działania innych na miejscu i w trasie.  

 W dniu 11 marca 2022 roku odbyła się Uroczystość uhonorowania małżeństw, które 
spędziły ze sobą 50 i 60 lat, z tej okazji Burmistrz Miasta i Gminy Piaseczno Daniel 
Putkiewicz wraz z wiceburmistrz Hanną Kułakowską-Michalak oraz 
przewodniczącymi Rady Miejskiej Piotrem Obłozą i jego zastępcą Michałem Rosą 
wręczyli Jubilatom Medale za Długoletnie Pożycie Małżeńskie przyznane przez 
Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej. 

 W 11 marca obchodziliśmy Dzień Sołtysa z tej okazji Burmistrz złożył życzenia 
Wszystkim paniom Sołtys i Sołtysom Gminy Piaseczno. Spotkanie zaplanowane jest 
na 31 marca. 

 Został rozstrzygnięty konkursu na Dyrektora Muzeum Piaseczna 

 Odbyły się kolejne walne zjazdy sprawozdawczo-wyborcze: OSP Bogatki, OSP 
Piaseczno  

 Ponownie zostały uruchomione przyjęcia interesantów przez Burmistrza w Urzędzie 
Miasta i Gminy Piaseczno. 

 Piotr Obłoza przewodniczący Rady Miejskiej w Piasecznie odczytał list z gratulacjami 
dla Straży Miejskiej z okazji 30-lecia istnienia na terenie Gminy Piaseczno. Następnie 
Burmistrz złożył piaseczyńskim funkcjonariuszom najlepsze życzenia wytrwałości, 
zdrowia i bezpiecznej służby.  

4. Sprawozdanie przewodniczącego Rady z działań podejmowanych do obecnej sesji. 

Piotr Obłoza przedstawił sprawozdanie za okres między sesjami wg dat zdarzeń i czynności, 
w których Prezydium Rady Miejskiej brało udział: 

 W dniu 01.03.2022 udział w uroczystości przy tablicy pamiątkowej z okazji 
Narodowego Dnia Pamięci Żołnierzy Wyklętych  

 W dniu 05.03.2022 · udział w Turnieju Ikizama Cup 5 – Puchar Polski Juniorek i 
Juniorów młodszych w Judo, w GOSiR  
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 W dniu 05.03.2022 udział w Walnym zebraniu sprawozdawczym OSP w Bogatkach 

 W dniu 07.03.2022 z okazji Dnia Kobiet udział w uroczystościach ze Związkiem 
Emerytów, Rencistów i Inwalidów w Piasecznie 

 W dniu 08.03.2022 udział w Gali „Kobieca Osobowość Roku Gminy Piaseczno 2021” 
w CEM 

 W dniu 11.02.2022udział z Wiceprzewodniczącym Michałem Rosą  w  
uroczystościach z okazji 50 i 60 lecia pożycia małżeńskiego par z terenu Gminy 
Piaseczno  

 W dniu 12.03.2022 udział w Walnym zebraniu sprawozdawczym OSP w Grochowej 

 W dniu 15.03.2022 udział Wiceprzewodniczącego Michała Rosy w otwarciu 
Przychodni Rejonowej nr 2 w Gołkowie – po remoncie  

 W dniu 18.03.2022 udział w obchodach 30-lecia Straży Miejskiej w Piasecznie 

 W dniu 19.03.2022 udział w Grand Prix w tenisie stołowym w GOSiR 

 W dniu 22.03.2022 spotkanie Wiceprzewodniczącego Michała Rosy z klubem seniora 
w Gołkowie – ws. Funkcjonowania przychodni  

 Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak brała udział w spotkaniach i konsultacjach 
zespołu historycznego  

 Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak brała udział we wtorkowych posiedzeniach 

kierownictwach Gminy (on Line)  

 Przewodniczący prowadził na bieżąco sprawy organizacyjne związane z działalnością 

Rady Miejskiej oraz uczestniczył w pracach w komisjach Rady, współpracował z 

Burmistrzem, brał udział w kontaktach z mieszkańcami  

 Przewodniczący na bieżąco prowadził sprawy organizacyjne i współpracę z Biurem 

Rady Miejskiej 

5. Zgłaszanie wniosków dotyczących spraw sołectw. 
 

- brak zgłoszeń 
 
6. Bieżące uchwały: 
1) W sprawie zmiany Uchwały nr 927/XLVII/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
28.12.2021 r. 
Agnieszka Kowalska – Skarbnik gminy zreferowała projekt uchwały, zgłosiła autopoprawki 
Burmistrza do projektu uchwały: 

Lp. Dział Rozdział Paragraf JR Zwiększenie Zmniejszenie Uzasadnienie 

1 600 60014 §6300 MT 1 800 000 zł   

Zwiększa się dotacje udzielone w 2022 roku dla 
Starostwa Powiatowego w Piasecznie o kwotę 1 800 
000 zł celem dofinansowania budowy dróg powiatowych 
znajdujących  
się na terenie Gminy Piaseczno na rozbudowę i 
przebudowę drogi powiatowej Nr 2836W oraz 2829W. 
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2 600 60014 §6050 MT   600 000 zł 

ZADANIE: Aleja Polskiego Państwa Podziemnego, 
Sienkiewicza od Al. Kasztanów do ul. Kościuszki w 
Piasecznie                      
UZASADNIENIE: Na ww zadanie w roku 2022 r. 
przeznaczono kwotę  1 850 000 zł.  W chwili obecnej 
zachodzi konieczność zmniejszenia środków na tym 
zadaniu o kwotę 400 000 zł celem przeznaczenia ich na 
zwiększenie dotacji dla Starostwa Powiatowego w 
Piasecznie na rozbudowę i przebudowę drogi 
powiatowej Nr 2836W oraz 2829W. Starosta 
Piaseczyński poinformował Gminę, że dokonano 
otwarcia ofert na rozbudowę i przebudowę drogi 2836W 
oraz 2829W. Zabezpieczone na ten cel środki własne 
Powiatu okazały się niewystarczające. Zwiększenie 
dotacji Gminy na to zadanie umożliwi zawarcie przez 
Powiat umów z wykonawcą prac budowlanych. Z uwagi 
na fakt, że przedmiotowe drogi znajdują się na terenie 
Gminy Piaseczno a są drogami powiatowymi oraz mając 
na uwadze znaczącą poprawę bezpieczeństwa życia i 
zdrowia mieszkańców oraz innych uczestników ruchu 
zasadnym jest zwiększenie udzielonej pomocy 
finansowej dla Powiatu. 

3 600 60016 §6050 MT   800 000 zł 

ZADANIE:   Ochrona i promocja bioróżnorodności 
oraz zmniejszenie presji turystycznej na cenne 
gatunki i siedliska poprzez budowę rekreacyjno 
dydaktycznego szlaku pieszo-rowerowego wraz z 
infrastrukturą towarzyszącą w Dolinie Rzeki Jeziorki 
w Gminie Piaseczno                                                                                                      
UZASADNIENIE: Na ww zadanie w roku 2022 r. 
przeznaczono kwotę  1 097 300 zł, na rok 2023 kwotę 1 
350 000 zł oraz 900 000 zł na rok 2024.  W chwili 
obecnej zachodzi konieczność zmniejszenia środków w 
bieżącym roku na tym zadaniu o kwotę 800 000 zł celem 
przeznaczenia ich na zwiększenie dotacji dla Starostwa 
Powiatowego w Piasecznie na rozbudowę i przebudowę 
drogi powiatowej Nr 2836W oraz 2829W.  

4 600 60016 §6050 IDR   400 000 zł 

ZADANIE: Trakt nad Perełką                                                                  
UZASADNIENIE: Na ww zadanie w roku 2022 r. 
przeznaczono kwotę  1 850 000 zł.  W chwili obecnej 
zachodzi konieczność zmniejszenia środków na tym 
zadaniu o kwotę 400 000 zł celem przeznaczenia ich na 
zwiększenie dotacji dla Starostwa Powiatowego w 
Piasecznie na rozbudowę i przebudowę drogi 
powiatowej Nr 2836W oraz 2829W. Starosta 
Piaseczyński poinformował Gminę, że dokonano 
otwarcia ofert na rozbudowę i przebudowę drogi 2836W 
oraz 2829W. Zabezpieczone na ten cel środki własne 
Powiatu okazały się niewystarczające. Zwiększenie 
dotacji Gminy na to zadanie umożliwi zawarcie przez 
Powiat umów z wykonawcą prac budowlanych. Z uwagi 
na fakt, że przedmiotowe drogi znajdują się na terenie 
Gminy Piaseczno a są drogami powiatowymi oraz mając 
na uwadze znaczącą poprawę bezpieczeństwa życia i 
zdrowia mieszkańców oraz innych uczestników ruchu 
zasadnym jest zwiększenie udzielonej pomocy 
finansowej dla Powiatu. 

Razem: 1 800 000 zł 1 800 000 zł   
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- opinie komisji: 
Artur Maicki Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji przedstawił pozytywną opinię 
komisji dla projektu uchwały z poz.6.1- przed autopoprawką oraz negatywną opinię dla 
projektu uchwały z poz.6.19 
Beata Walczak Przewodnicząca Komisji Oświaty przedstawiła pozytywną opinię komisji 
Oświaty i Rady Oświatowej dla zadań z zakresu oświaty, ujętych w projekcie budżetu  
Ewelina Wójcik Przewodnicząca Komisji Sportu przedstawiła pozytywną opinię komisji zadań 
z zakresu sportu i rekreacji, ujętych w projekcie budżetu przed autopoprawką. 
Głosowano w sprawie: zmiany Uchwały nr 927/XLVII/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 28.12.2021r.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, 
Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Paweł Poncyljusz 
NIEOBECNI (1) Wojciech Ołdakowski 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
2) W sprawie zmiany uchwały nr 835/XLII/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 25 
sierpnia 2021r.zmienionej uchwałą nr uchwały nr 978/XLIX/2022 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 23 lutego 2022 r. 
Dorota Kulig z Referatu Polityki Mobilności i Transportu zreferowała projekt uchwały, zgłosiła 
autopoprawkę dot. obwiązującej podstawy prawnej w ustawie o samorządzie gminnym na 
Dz.U. z 2022 r. poz. 559 ze zmianami. 
Adam Marciniak Przewodniczący Komisji Prawa i Bezpieczeństwa przedstawił pozytywną 
opinię komisji dla projektu uchwały z poz.6.2 
Głosowano w sprawie: zmiany uchwały nr 835/XLII/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 25 sierpnia 2021r.zmienionej uchwałą nr uchwały nr 978/XLIX/2022 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 23 lutego 2022 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, 
Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur 
Maicki, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Adam Marciniak, Wojciech Ołdakowski 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
3) W sprawie zmiany uchwały nr 885/XLVI/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 24 
listopada 2021r. zmienionej Uchwałą Nr 979/XLIX/2022 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
23 lutego 2022 r. 
Dorota Kulig z Referatu Polityki Mobilności i Transportu zreferowała projekt uchwały, zgłosiła 
autopoprawki dot. obwiązującej podstawy prawnej w ustawie o samorządzie gminnym na 
Dz.U. z 2022 r. poz. 559 ze zmianami, oraz usunięcia podwójnego słowa Nr w tytule 
uchwały. 
Głosowano w sprawie: zmiany uchwały nr 885/XLVI/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 24 listopada 2021r. zmienionej Uchwałą Nr 979/XLIX/2022 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 23 lutego 2022 r 
Wyniki głosowania 
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ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, 
Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur 
Maicki, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Adam Marciniak 
NIEOBECNI (1) Wojciech Ołdakowski 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
4) W sprawie zmiany Uchwały nr 928/XLVII/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 28.12. 
2021r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 
2022-2037. 
Agnieszka Kowalska Skarbnik zreferowała projekt uchwały, zgłosiła autopoprawki 
wynikające z podjętej uchwały budżetowej. 
Głosowano w sprawie: zmiany Uchwały nr 928/XLVII/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 28.12. 2021r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Piaseczno na lata 2022-2037. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, 
Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur 
Maicki, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł 
Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Michał Rosa 
BRAK GŁOSU (1) Adam Marciniak 
NIEOBECNI (1) Wojciech Ołdakowski 
Uchwała została podjęta 
 
5) W sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części miasta Piaseczna dla terenu przy ulicy Redutowej i Okrężnej. 
Anna Pakulińska-Attia  Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury zreferowała projekt 
uchwały,  zgłosiła autopoprawkę dot. obwiązującej podstawy prawnej w ustawie o 
samorządzie gminnym na. Dz.U. z 2022 r. poz. 559 ze zmianami. 
Ewa Urbańska Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
przedstawiła pozytywne opinie komisji dot. projektu z poz.6.5, 6.13 
Głosowano w sprawie: przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczna dla terenu przy ulicy Redutowej 
i Okrężnej. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, 
Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur 
Maicki, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Adam Marciniak 
NIEOBECNI (1) Wojciech Ołdakowski 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
6) W sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Piaseczno na lata 
2022-2025 
Anna Pakulińska-Attia  Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury zreferowała projekt 
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uchwały,  zgłosiła autopoprawkę dot. obwiązującej podstawy prawnej w ustawie o 
samorządzie gminnym na. Dz.U. z 2022 r. poz. 559 ze zmianami. 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut Przewodnicząca Komisji Kultury i Promocji przedstawiła 
pozytywną opinię komisji dot. projektów uchwał z poz.6.6-6.9 
 Adam Marciniak Przewodniczący Komisji Prawa i Bezpieczeństwa przedstawił pozytywne 
opinie komisji dla projektów uchwał z poz.6.6-6.10, 6.13 -6.18, 6.20, projekt uchwały z 
poz.6.19 głosowanie nierozstrzygnięte 
Głosowano w sprawie: przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy 
Piaseczno na lata 2022-2025. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, 
Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Wojciech Ołdakowski 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
7) W sprawie określenia zasad udzielania dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, 
restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru lub znajdującym 
się w gminnej ewidencji zabytków, znajdujących się na terenie Gminy Piaseczno. 
Anna Pakulińska-Attia  Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury zreferowała projekt 
uchwały,  zgłosiła autopoprawki: 
Zmiana podstawy prawnej w ustawie o samorządzie gminnym na. Dz.U. z 2022 r. poz. 559 
ze zmianami.  
W paragrafie 6 ustęp 4 zmiana z „o którym mowa w ust.2” na „o którym mowa w ust. 3” 
Pozytywne opinie komisji problemowych:  Kultury i Promocji, Prawa i Bezpieczeństwa 
Głosowano w sprawie: określenia zasad udzielania dotacji na sfinansowanie prac 
konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do 
rejestru lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, znajdujących się na terenie 
Gminy Piaseczno. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, 
Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Wojciech Ołdakowski 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
8) W sprawie Programu Osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022 w Gminie 
Piaseczno. 
Elżbieta Klimkowska Z-ca Dyrektora MGOPS zreferowała projekt uchwały, zgłosiła 
autopoprawki: 
Zmiana podstawy prawnej w ustawie o samorządzie gminnym na. Dz.U. z 2022 r. poz. 559 
ze zmianami i w załączniku do uchwały w punkcie 2, wiersz pierwszy zmiana z „realizuje” na 
„realizację” 
Dorota Kłos Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej przedstawiła pozytywną 
opinię komisji dla projektów uchwał z poz. 6.8-6.10 
Pozytywne opinie komisji problemowych: Kultury i Promocji, Prawa i Bezpieczeństwa 
Głosowano w sprawie: Programu Osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022 w 
Gminie Piaseczno. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, 
Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Wojciech Ołdakowski 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
9) W sprawie utworzenia na terenie Gminy Piaseczno ośrodka wsparcia pod nazwą Klub 
Seniora. 
Elżbieta Klimkowska Z-ca Dyrektora MGOPS zreferowała projekt uchwały,  zgłosiła 
autopoprawkę dot. zmiany podstawy prawnej w ustawie o samorządzie gminnym na  Dz.U. z 
2022 r. poz. 559 ze zmianami 
Pozytywne opinie komisji problemowych: Kultury i Promocji, Prawa i Bezpieczeństwa oraz 
Zdrowia i Polityki Społecznej 
Głosowano w sprawie: utworzenia na terenie Gminy Piaseczno ośrodka wsparcia pod 
nazwą Klub Seniora. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, 
Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Wojciech Ołdakowski 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
10) W sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny. 
Elżbieta Klimkowska Z-ca Dyrektora MGOPS zreferowała projekt uchwały, zgłosiła 
autopoprawkę dot. zmiany podstawy prawnej w ustawie o samorządzie gminnym na  Dz.U. z 
2022 r. poz. 559 ze zmianami 
Pozytywne opinie komisji problemowych: Prawa i Bezpieczeństwa oraz Zdrowia i Polityki 
Społecznej 
Głosowano w sprawie: uchwalenia Gminnego Programu Wsparcia Rodziny. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, 
Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Wojciech Ołdakowski 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
11) W sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej nr 4 w Piasecznie wchodzącej w skład 
Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Piasecznie, ul. Jana Pawła II 55, 05-500 Piaseczno. 
Małgorzata Żyła  Z-ca Dyrektora Centrum Usług Wspólnych  zreferowała projekt uchwały, 
zgłosiła autopoprawkę dot. zmiany podstawy prawnej w ustawie o samorządzie gminnym na  
Dz.U. z 2022 r. poz. 559 ze zmianami. 
Beata Walczak Przewodnicząca Komisji Oświaty przedstawiła pozytywną opinię komisji i 
Rady Oświatowej dla projektów uchwał z poz. 6.11-6.12 
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Głosowano w sprawie: nadania imienia Szkole Podstawowej nr 4 w Piasecznie wchodzącej 
w skład Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Piasecznie, ul. Jana Pawła II 55, 05-500 
Piaseczno. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, 
Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Wojciech Ołdakowski 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
12) W sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w Złotokłosie, ul. Traugutta 10, 05-504 
Złotokłos 
Małgorzata Żyła  Z-ca Dyrektora Centrum Usług Wspólnych  zreferowała projekt uchwały, 
zgłosiła autopoprawkę dot. zmiany podstawy prawnej w ustawie o samorządzie gminnym na  
Dz.U. z 2022 r. poz. 559 ze zmianami. 
Pozytywna opinia Komisji Oświaty i Rady Oświatowej 
Głosowano w sprawie: nadania imienia Szkole Podstawowej w Złotokłosie, ul. Traugutta 
10, 05-504 Złotokłos. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, 
Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Wojciech Ołdakowski 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
13) W sprawie przyjęcia programu małej retencji „Oszczędzam wodę, zbieram deszczówkę” 
w Gminie Piaseczno oraz określenia zasad udzielania dotacji celowej na realizację 
przedmiotowego zadania. 
Dorota Krug z Wydziału Ochrony Środowiska i Gospodarki Rolnej zreferowała projekt 
uchwały, zgłosiła autopoprawkę dot. zmiany podstawy prawnej w ustawie o samorządzie 
gminnym na  Dz.U. z 2022 r. poz. 559 ze zmianami. 
Pozytywne opinie komisji problemowych: Prawa i Bezpieczeństwa oraz Ochrony Środowiska 
i Ładu Przestrzennego 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie przyjęcia programu małej retencji „Oszczędzam wodę, zbieram deszczówkę” w 
Gminie Piaseczno oraz określania zasad udzielania dotacji celowej na realizację 
przedmiotowego zadania. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Izabella Górzyńska 
NIEOBECNI (1) Wojciech Ołdakowski 
Uchwała została podjęta  
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14) W sprawie przyjęcia „Program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie gminy Piaseczno w 2022 r.” 
Mariusz Łodyga Komendant Straży Miejskiej zreferował projekt uchwały, zgłosił 
autopoprawkę dot. zmiany podstawy prawnej w ustawie o samorządzie gminnym na  Dz.U. z 
2022 r. poz. 559 ze zmianami. 
 Pozytywna opinia komisji Prawa i Bezpieczeństwa 
Głosowano w sprawie: przyjęcia „Program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Piaseczno w 2022 r.” . 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Izabella Górzyńska 
NIEOBECNI (1) Wojciech Ołdakowski 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
15) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu części 
działki ozn. nr ewid. 4/2, obr. 19 położonej w Piasecznie przy ul. Puławskiej. 
Iwona Zielińska –Woszczyk Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami zreferowała 
projekt uchwały, zgłosiła autopoprawkę dot. zmiany podstawy prawnej w ustawie o 
samorządzie gminnym na  Dz.U. z 2022 r. poz. 559 ze zmianami. 
Piotr Sędziak Przewodniczący Komisji Polityki Gospodarczej przedstawił pozytywną opinię 
komisji dot. projektów z poz. 6.15-6.18, negatywną opinię dla projektu uchwały z poz. 6.19, 
głosowanie w sprawie projektu uchwały z poz. 6.20 nierozstrzygnięte 
Pozytywna opinia komisji Prawa i Bezpieczeństwa 
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy 
najmu części działki ozn. nr ewid. 4/2, obr. 19 położonej w Piasecznie przy ul. Puławskiej. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, 
Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Wojciech Ołdakowski 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
16) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu części 
działki oznaczonej nr 39, obr. 78 m. Piaseczno położonej w okolicy ul. Aleja Brzóz. 
Iwona Zielińska –Woszczyk Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami zreferowała 
projekt uchwały, zgłosiła autopoprawkę dot. zmiany podstawy prawnej w ustawie o 
samorządzie gminnym na  Dz.U. z 2022 r. poz. 559 ze zmianami. 
Pozytywne opinie komisji problemowych: Prawa i Bezpieczeństwa oraz Polityki 
Gospodarczej  
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy 
najmu części działki oznaczonej nr 39, obr. 78 m. Piaseczno położonej w okolicy ul. Aleja 
Brzóz 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, 
Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur 
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Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Wojciech Ołdakowski 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
17) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym działki 
oznaczonej nr 171 położonej w Wólce Kozodawskiej. 
Iwona Zielińska –Woszczyk Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami zreferowała 
projekt uchwały, zgłosiła autopoprawkę dot. zmiany podstawy prawnej w ustawie o 
samorządzie gminnym na  Dz.U. z 2022 r. poz. 559 ze zmianami. 
Pozytywne opinie komisji problemowych: Prawa i Bezpieczeństwa oraz Polityki 
Gospodarczej 
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym 
działki oznaczonej nr 171 położonej w Wólce Kozodawskiej 
Wyniki głosowaniaZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, 
Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Wojciech Ołdakowski 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
18) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu części 
działki oznaczonej nr 47, obr. 20 m. Piaseczno stanowiącej część Placu Piłsudskiego. 
Iwona Zielińska –Woszczyk Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami zreferowała 
projekt uchwały, zgłosiła autopoprawkę dot. zmiany podstawy prawnej w ustawie o 
samorządzie gminnym na  Dz.U. z 2022 r. poz. 559 ze zmianami. 
Pozytywne opinie komisji problemowych: Prawa i Bezpieczeństwa oraz Polityki 
Gospodarczej 
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy 
najmu części działki oznaczonej nr 47, obr. 20 m. Piaseczno stanowiącej część Placu 
Piłsudskiego 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, 
Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Wojciech Ołdakowski 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
19) W sprawie określenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu 
wartości nieruchomości w wyniku budowy infrastruktury technicznej na terenie miasta i gminy 
Piaseczno. 
Iwona Zielińska –Woszczyk Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami zreferowała 
projekt uchwały, zgłosiła autopoprawkę dot. zmiany podstawy prawnej w ustawie o 
samorządzie gminnym na  Dz.U. z 2022 r. poz. 559 ze zmianami. 
Negatywne opinie komisji problemowych: Polityki Gospodarczej oraz Finansów i Inwestycji 
Głos zabrali Radni, jako pierwsza wystąpiła Magdalena Wożniak wiceprzewodnicząca Rady 
Miejskiej, która przypomniała, że co roku, projekt uchwały wraca pod obrady i za każdym 
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razem Radni opiniują projekt negatywnie. Wady i ułomności przeważają nad zaletami. Radni 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław zwrócili uwagę, że w projekcie zaproponowano 
maksymalną stawkę 50% różnicy między wartością, jaką nieruchomość miała przed 
wybudowaniem urządzeń infrastruktury technicznej, a wartością, jaką nieruchomość ma po 
ich wybudowaniu. 
Część radnych przytoczyła argumenty za podjęciem uchwały: Gmina pozbawia się narzędzi 
pozyskiwania funduszy na inwestycje. 
Daniel Putkiewicz Burmistrz poinformował, że uchwała adiacencka obowiązuje w naszym 
systemie prawnym, art. 144 w ustawie o gospodarce nieruchomościami. Do kompetencji 
Rady Miejskiej należy ustalić % stawkę opłaty. Podkreślił, że system nie jest idealny i że 
środowiska samorządowe wielokrotnie prosiły o zmianę tego sposobu współfinansowania 

infrastruktury.  
Głosowano w sprawie: określenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z 
tytułu wzrostu wartości nieruchomości w wyniku budowy infrastruktury technicznej na terenie 
miasta i gminy Piaseczno. 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (4) Adam Marciniak, Piotr Obłoza, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska 
PRZECIW (16) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Maja Szwedzińska-Sikorska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki 
NIEOBECNI (1) Wojciech Ołdakowski 
Uchwała nie została podjęta 
 
20) W sprawie przystąpienia do scalenia i podziału nieruchomości położonych w obrębie 
Pęchery – Łbiska PGR, w gminie Piaseczno. 
Iwona Zielińska –Woszczyk Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami zreferowała 
projekt uchwały, zgłosiła autopoprawkę dot. zmiany podstawy prawnej w ustawie o 
samorządzie gminnym na  Dz.U. z 2022 r. poz. 559 ze zmianami. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa 
Radna Renata Mirosław zaapelowała, aby w pierwszej kolejności zadbać o mieszkańców, 
którzy od lat czekają na infrastrukturę. 
Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak poprosiła Burmistrza o udzielenie dodatkowych 
informacji przed dyskusją nad projektem uchwały. Szczegółowych informacji udzieliła Iwona 
Zielińska -Woszczyk Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami.  
Głos zabrał mieszkaniec, który wyraził swoje zaniepokojenie, że przyjęcie uchwały ograniczy 
pozostałe inwestycje, że powstanie teren deweloperski.  
Głosowano w sprawie: przystąpienia do scalenia i podziału nieruchomości położonych w 
obrębie Pęchery – Łbiska PGR, w gminie Piaseczno. 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (14) Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Piotr Obłoza, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Katarzyna Wypych 
PRZECIW (5) Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, 
Paweł Poncyljusz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Izabella Górzyńska, Ewelina Wójcik 
NIEOBECNI (2) Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta 
 
21) W sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 932/XLVII/2021 z dnia 28 
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grudnia 2021 r. w sprawie ustalenia zasad przyznawania i wysokości diet radnych Rady 
Miejskiej w Piasecznie (Dz.Urz. Woj. Maz. z 2022 r. poz 148), zmienionej uchwałą Rady 
Miejskiej w Piasecznie nr 976/XLVIII/2022 z dnia 19 stycznia 2022 r. (Dz.Urz.Woj.Maz. z 
2022 r. poz. 906) 
Piotr Obłoza Przewodniczący Rady Miejskej zreferował projekt uchwały 
Głosowano w sprawie: zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 932/XLVII/2021 z 
dnia 28 grudnia 2021 r. w sprawie ustalenia zasad przyznawania i wysokości diet radnych 
Rady Miejskiej w Piasecznie (Dz.Urz. Woj. Maz. z 2022 r. poz 148), zmienionej uchwałą 
Rady Miejskiej w Piasecznie nr 976/XLVIII/2022 z dnia 19 stycznia 2022 r. (Dz.Urz.Woj.Maz. 
z 2022 r. poz. 906). 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, 
Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
NIEOBECNI (2) Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
22) W sprawie zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa, określenia inkasentów oraz 
ustalenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
Krzysztof Bernat Naczelnik Wydziału Finansów zreferował projekt uchwały, zgłosił 
autopoprawkę dot. zmiany podstawy prawnej w ustawie o samorządzie gminnym na  Dz.U. z 
2022 r. poz. 559 ze zmianami. Naczelnik poinformował, że Radny nie może brać udziału w 
głosowaniu, jeśli dotyczy jego interesu prawnego. 
Radna Joanna Morawska zgłosiła, że nie będzie brała udziału w głosowaniu ze względu na 
pełniona funkcję Sołtysa. 
Głosowano w sprawie: zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa, określenia 
inkasentów oraz ustalenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
 Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (19) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, 
Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Joanna Morawska 
NIEOBECNI (2) Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
7. Wolne wnioski. 
 
Mieszkaniec Sławomir Cz. złożył wnioski, które przesłał również drogą mailową: 

1. Na styczniowej sesji uchwaliliście Państwo diety radnych, które są zależą od obecności na 

komisjach problemowych i sesjach rady miejskiej, przez co większość radnych według mojej 

opinii jest bierna tylko wyrażając swoje stanowisko przez głosowanie i składając mało 

interpelacji, wniosków i zapytań. Z przeprowadzonych przez mnie analizy wynika, że 

najbardziej są aktywni radni Pani Hanna Krzyżewska(81), Pani Renata Mirosław(68), Pani 

Ewelina Wójcik(47) oraz Pan Michał Rosa(44). Ale są też radni, którzy nie złożyli od 

początku kadencji żadnej interpelacji lub wniosków i są też mało aktywni na sesji rady 

miejskiej. Związku z tym zgłaszam wniosek aby Rada Miejska uchwalił dodatki do diety z 
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tytułu składanych interpelacji oraz wniosków na piśmie co zabiera też czas i wyraziła zgodę 

pod koniec kadencji obecnej rady miejskiej, tuż przed wyborami podanie jak poszczególni 

radni pracowali w radzie, przez podanie informacji w sposób statystyczny dla mieszkańców :  

- obecność na komisjach i sesjach rady miejskiej  
- aktywność na komisjach i sesjach rady miejskiej (zapytania i wnioski)  
- interpelacje, wnioski i zapytania w sposób pisemny  
Ponieważ system wynagradzania traktuje jednakowo radnych tych, co są bierni od tych, co 
są aktywni, zgłaszam powyższy wniosek za zasadny. Praca Urzędu Miasta i Gminy 
Piaseczno jest też zależna od pracy poszczególnych radnych. Już nie mówiąc, że na każdej 
sesji Rady Miejskiej, Przewodniczący Rady Piotr Obłoza i Burmistrzowie składają 
sprawozdania ze swojej działalności.  
2. Aby gmina przeprowadziła połączenie spółek gminnych PUK, PCU i PWIK w jedną spółek 
pod nazwą Miejska Gospodarka Komunalna sp. z o. o. w Piasecznie, dzięki czemu 
szacowane oszczędności mogły wynosić dwa razy więcej, czyli 1,8 mln zł  
3. Aby Miejski-Gminy Ośrodek Pomocy Społecznej przygotował informacje (Niezbędnik) dla 
osób korzystające z dopłat do czynszu i energii elektrycznej lub z dodatku osłonowego o 
możliwości przejścia na taryfę G12w-(weekend) kontaktując się z infolinią BOK PGE, gdzie 
jest tańsza energia w soboty i niedziele, oraz w dni robocze w godzinach 22.00-6.00 13.00-
15.00-zima, 15.00-17.00-lato 0,33 zł/kWh (poza szczytem), a poza tymi godzinami 
0,81zł/kWh(w szczycie). Normalna taryfa całodobowa G11 PGE wynosi 0,66 zł/kWh. Jak 
ktoś często używa urządzeń energochłonnych jak pralka, zmywarka, klimatyzacja w 
godzinach, gdzie jest tańsza energia, to się to opłaca. Korzystne jest to dla Gminy 
Piaseczno, z uwagi na zmniejszenie obciążenia linii elektroenergetycznych w szczycie, a tym 
samym ich awarii na terenie gminy.  
4. Aby gmina Piaseczno za pomocą danych operatorów komórkowych i Polskiej Akademii 
Nauk określiła dokładnie, ile na naszym terenie faktycznie przebywa mieszkańców i wzięła te 
dane pod uwagę dokonując analizy gospodarki odpadami. Na podstawie generowanych 
śmieci w latach  
2019-2020, wynika, że może mieszkać powyżej 100 000 osób.  
5. Aby gmina Piaseczno wraz z Starostwem Powiatowym wybudowała strzelnice w ramach 
programu "Strzelnica w powiecie" na terenie gminy z dotacją MON. Myślę, że po reformie 
ustawy o broni i amunicji związku z wojną na Ukrainie, umożliwi większy dostęp do broni 
palnej mieszkańcom tak jak to jest w Stanach Zjednoczonych, gdzie każda osoba dorosła 
niekarana za przestępstwo umyślne ma prawo do broni lub w neutralnej Szwajcarii, gdzie po 
odbyciu dwuletniej służby wojskowej nabywa się prawo do posiadania broni. Pomimo 
uchwalania ustawy o obronie ojczyzny, nasze Wojsko Polskie nadal będzie biedne, 
ponieważ wydatki na jednego żołnierza będą wynosić jakieś około 100 000 zł, a w Federacji 
Rosyjskiej wynoszą one około po przeliczeniu 240 000 zł, a w Stanach Zjednoczonych około 
po przeliczeniu 3 000 000 zł. Już nie mówiąc, że przed drugą Wojną Światową, II 
Rzeczpospolita Polska miała prawie 1 mln wojsko i wydawała 33 % PKB, a nie jak teraz 3% 
PKB w 2023 roku przy 300 tyś osób.  
6. Związku z napaścią Federacji Rosyjskiej na Ukrainą i groźby rozlania się konfliktu na teren 
Polski, zgłaszam wniosek o wstrzymanie inwestycji budowlanych na terenie Gminy 
Piaseczno, które mógłby zostać uszkodzone podczas konfliktu do czasu zawarcia 
pokoju.(np. budowa basenu)  
7. Zgłaszam wniosek, aby Rada Miejska podjęła uchwałę, aby Gmina Piaseczno nie 
organizowała imprez wspólnie z firmami, które prowadzą również nadal działalność lub 
dostarczają swoje produkty na terenie Federacji Rosyjskiej lub udzielała honorowego 
patronatu organizatorom, gdzie takie firmy występują.  
8. Związku z problemami w zatrudnieniu lekarzy w Samodzielnym Zespole Publicznych 
Zakładów Lecznictwa Otwartego, składam wniosek o utworzeniu stypendiów naukowych dla 
uczniów szkół średnich z terenu Gminy Piaseczno w kwocie od 200 000 zł do 250 000 zł, 
które chcą rozpocząć studia medyczne zaoczne, pod warunkiem że będą pracować wyżej 
wymienionej placówce przez okres 10 lat po skończeniu studiów.  
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Głos zabrał Daniel Putkiewicz Burmistrz, który podkreślił, że nie da się mierzyć skuteczności 
radnego liczbą złożonych wniosków, interpelacji. Ważny jest kontakt zarówno telefoniczny, 
jak i udział w komisjach, dyskusjach oraz codzienna praca w terenie z mieszkańcami. 
  
Następnie Daniel Putkiewicz Burmistrz odniósł się do artykułu, który, ukazał się w 
Przeglądzie Piaseczyńskim odnośnie niewłaściwie wypłacanych dotacji w Konstancinie-
Jeziornie dla niepublicznych placówek oświatowych. 
Hanna Kułakowska –Michalak Z-ca Burmistrza podkreśliła, że kontrola NIK przeprowadzona 
w Gminie Piaseczno za okres 2019-2021 wykazała, że dotacje są we właściwy sposób 
naliczone, wypłacone oraz kontrolowane.  
 
8. Zamknięcie obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Obłoza zamknął 50 sesję o godz. 14:47 

 

 

                                                                                   Przewodniczący 
                                                                                 Rada Miejska w Piasecznie 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotowała: Katarzyna Stolarzewicz 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


